
Zapytanie  Radnego 

 

z dnia: 19.03.2023 r. zgłoszone przez Radnego Rady Miasta Piotrkowa Trybunalskiego: 

Dariusza Cecotkę 

Na podstawie art. 24 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym składam 

 zapytanie w sprawie: Kapielisko Słoneczko i co dalej? 

Treść zapytania (Zapytanie składa się w sprawach aktualnych problemów gminy, a także w celu uzyskania 

informacji o konkretnym stanie faktycznym, powinno zawierać krótkie przedstawienie stanu faktycznego 

będącego jego przedmiotem oraz wynikające z niego pytania – art. 24 ust. 5 u.s.g.) 

 

1.Opis stanu faktycznego: 

Podczas niedzielnego spaceru wielu Piotrkowian zobaczyli to samo co i ja, czyli fatalny stan 

nawierzchni w bliskim sąsiedztwie plaży. 

Nowo powstały parking już przypadł do gustu tym którzy chcą w tej części Piotrkowa 

Trybunalskiego pospacerować ale Ci co czynnie spędzają tam czas nawet gdy jest zimno, 

narzekają na bardzo zły dojazd do plaży. Mówię tutaj o morsach ale w interpelacji 

zaproponowałem kilka rozwiązań jak uniknąć masowego rozjeżdżania terenu, który jest 

podmokły a w tym zapytaniu chcę uzyskać odpowiedz na kilka pytań. 

2.Treść zapytania: 

Jako mieszkaniec i Radny Rady Miasta, chciałbym żeby to miejsce jakim jest Kąpielisko 

Słoneczko, było miejscem czystym, bezpiecznym i funkcjonalnym. 

Piotrkowianie to miejsce już znają i dzisiejsza pogoda pozwoliła na to, że wielu mieszkańców 

przyjechało tam spacerować, zobaczyć nowy parking, zobaczyć kąpielisko i zbiornik Bugaj 

ale to co zobaczyli na kąpielisku, to każdy komentował, że wygląda to bardzo źle. 

Dlatego chciałabym dowiedzieć się: 

1. Czy to jest koniec ścieżki rowerowej i pieszej czy dalej ona będzie budowana aż do 

drogi betonowej? 

2. Jakie są plany na dalszą rozbudowę terenu w sąsiedztwie piaszczystej plaży? 

3. Co z toaletami, czy będzie więcej w sezonie letnim? 

4. Czy powstaną miejsca parkingowe?  
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